
Verslag bijeenkomst BBN 20-2-2024 
 
Aanwezig: Paul Meijer (voorzitter), Johan Riemersma, Henk Ham, Jenna Vermaat, Hans Wels 
(verslag). 
 
Afwezig: Jan Bronius. 
 
Notulen 23-1-2024: de aantekeningen zijn zoekgeraakt. Wat waren de besluiten/conclusies: a. Nieuw 
parkeerbeleid: referendum kwam te vroeg en - ook gefaseerd - doorgaan na een ‘nee’, zette kwaad 
bloed. Het bewees de democratie zogezegd geen dienst. b. De nieuwe omgevingswet is 1 januari 
ingegaan. De coalitie wil participatie niet geheel bij ontwikkelaars leggen c. Nieuwe terras sluitings-
tijden. Godfried Reuser was ook bij de bijeenkomst als vertegenwoordiger van Ring naar Park. Op 6 
maart 2024 is hun volgende bijeenkomst. 
 
Gelote burgerraad: deze burgerraad komt in Amersfoort. Luister naar de podcast over dit punt op 
nieuwsplein033. Veel restricties, zoals maar één onderwerp per burgerraad. Johan Riemersma 
schrijft in het komende BBN Nieuws over dit punt. Liefst het eerste onderwerp niet controversieel. 
Het is belangrijk hoe een vraag aan de burgerraad gesteld wordt. Wij zijn tot nu toe niet erg 
enthousiast over de gelote burgerraad. Zou moeten gaan over complexe problemen/lange termijn 
problematiek. 
 
Sam: de zienswijze is door burgemeester en wethouders naast zich neergelegd. Hetzelfde geldt ook 
voor de brief over dit punt van de staatssecretaris. Luister ook maar eens naar podcast 19 op het 
nieuwsplein033. Er is een bijeenkomst op 22 februari van alle protestgroepen, eventueel gang naar 
de Hoge Raad wordt dan besproken. 
 
Stadsgesprekken: de stem van de burger wordt niet gehoord. Hoogbouw bevordert cohesie in de 
buurt niet. Weinig plaats voor groen. Uit het verslag van Paul Meijer en Johan Riemersma: Paul heeft 
bepleit dat de gemeente nooit meer in zee gaat met technocraten, dan wel experts die de menselijke 
maat - aangetoond - niet in hun DNA hebben. Ook dat de gemeente altijd op zoek moet gaan naar 
pro creatieve omwonenden die geen last hebben van NIMBY. Het is te makkelijk om te blijven hangen 
in het vooroordeel dat omwonenden nu eenmaal altijd bang zijn voor verandering. Van Koningsveld 
was geloof ik al tevreden met stap 1: niet alle participatie - zoals in de Omgevingswet staat - bij de 
ontwikkelaars leggen. Dat helpt natuurlijk niet wanneer je macht bij technocraten legt. Ook in de 
stadsgesprekken moet men aan de lange termijn gaan denken. Participatie is mislukt, maar 
gesprekken gaan wel door. 
 
Werkgroepen: 

 Nieuwe bewoners: Aangenaam Amersfoort is weer geweest. Dit keer waren ook nieuwe 
bewoners uit de binnenstad aanwezig. We krijgen van de gemeente inderdaad te horen dat 
nieuwe bewoners uit de binnenstad zijn uitgenodigd. 

 Buurtbudget: loopt goed, eerste aanvragen komen binnen. In wijk Liendert Rustenburg zijn 
de leden van de buurtbudgetcommissie opgestapt. Hans Wels gaat samen met stichting 
Buurt Budget Midden Amersfoort naar bijeenkomst met gemeente om te zien wat te doen is. 
Inmiddels hebben een aantal mensen zich voor een nieuw commissie in deze wijken zich 
gemeld. Jan Bronius en Paul Meijer worden gevraagd om na 11 maart de aanvragen voor het 
buurtbudget binnenstad te beoordelen samen met Hans Wels. 

 Groen: doet weinig op dit moment, wel overleg met van Ring naar Park, bijvoorbeeld om de 
heggen te verwijderen en te vervangen door iets anders. 

 Communicatie: BBN Nieuws 161 is onderweg. Jenna Vermaat vraagt Henk van Es over het 
BBN-archief. 



 Goeie buren: loopt goed, veel onderlinge activiteiten zoals vervoer of bezoek ziekenhuis. 
Onderhoud databank met vraag en aanbod is lastig.  Nieuwjaarsborrel werd druk bezocht. 

 Stamtafel senioren: loopt zelfstandig door. 
 
Voorzitterschap BBN: Paul Meijer heeft aangegeven dat hij gaat stoppen als voorzitter van het BBN. 
Voorstel is om 19 maart een bijeenkomst te hebben zonder agenda. Redactieleden en bezorgers 
daarvoor uit te nodigen door Hans Wels respectievelijk Johan Riemersma. We kunnen dan praten 
over verjonging en toekomst BBN. In ieder geval oproep doen in BBN Nieuws voor nieuwe voorzitter 
en nieuwe (jonge) leden BBN en vertellen wat BBN zoal doet. We kunnen ook in de toekomst om en 
om bij elkaar komen met en zonder agenda en bij de bijeenkomst zonder agenda een werkgroep 
uitnodigen.  
 
Rondvraag: geen gebruik van gemaakt. 
 
Vergaderingen 2024: 19 maart, 16 april, 21 mei, 18 juni, 16 juli, 17 september, 15 oktober, 19 
november en 17 december. In augustus (voorlopig) geen vergadering op de planning. 

 


